
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte commissieleden,  

 

Wij hebben u toegezegd een terugkoppeling te geven op de Ontwikkelagenda Jeugd (19-067). 

Ook heeft u gevraagd om een reactie op de aanbevelingen uit het rapport van de 

Rekenkamercommissie, die niet zijn meegenomen in de Ontwikkelagenda Jeugd (19-068). 

Onderstaand vindt u mijn reactie op beide toezeggingen. 

  

In het Rekenkamercommissierapport ‘Vindbaarheid en beschikbaarheid van de specialistische 

jeugdhulp Oss’ zijn een groot aantal aanbevelingen gedaan. 

Al eerder gaven wij aan de conclusies voor dit gedegen en uitgebreide rapport te 

onderschrijven. Deze passen in de huidige fase van de transitie in de jeugdzorg, waarin wij 

ons richten op verbetering van de toegang en de kwaliteit van de specialistische jeugdhulp. 

 

De aanbevelingen uit het rapport hebben wij, met de evaluatie van de centrumregeling 2018 

samen met de aanbevelingen uit de andere twee rapporten “Evaluatie beleidsplan jeugdhulp 

2015-2018”en “Evaluatie centrumregeling 2018” bestudeerd, gewogen en vertaald in de 

Ontwikkelagenda Jeugd. Ook de Agenda heeft een groot aantal punten opgeleverd waarop 

ontwikkeling moet plaatsvinden. Dit pakken wij gefaseerd op. 
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De concretere uitwerking hebben wij vastgelegd in een Uitvoeringsprogramma 2020 

“Vindbaarheid en beschikbaarheid van de jeugdhulp. Dit uitvoeringsprogramma hebben wij u 

begin januari ter kennisname gestuurd.  

 

U noemt dat er 3 aanbevelingen zijn die geheel niet in de ontwikkelagenda zijn opgenomen. 

Wij herkennen dat niet helemaal.  

1.Transparantie: 1 gezin, 1 plan 

Transparantie is een duidelijk thema in de ontwikkelagenda. Het specifieke punt 1 gezin, 1 

plan vinden wij ook belangrijk. Wij zien daarvoor mogelijkheden bij de invoering van de 

Samenwerkwijze en het daarbij behorende samenwerkplan. 

2.Herkenbaarheid: samenvoegen CJG en BJG 

In het Uitvoeringsplan is hiervoor een actiepunt opgenomen. Wij hebben met ONS Welzijn 

afgesproken voor de duidelijkheid naar inwoners geen onderscheid meer hierin te maken en 

enkel nog te spreken van het Centrum voor Jeugd en Gezin; het CJG is het voorportaal voor 

verdere ondersteuning door jeugdprofessionals. 

3. Meer maatwerk en tegengaan bureaucratie 

Dit is niet perse een uitgewerkt punt, maar vinden we wel belangrijk. 

Met de nieuwe inkoopsystematiek van jeugdhulp vanaf 2021, is het komen tot de best 

passende hulpvormen bij de vraag (maatwerk) beter mogelijk. De bureaucratie is een punt 

van zorg. Als gevolg van de nieuwe producttoewijzing en de behoefte aan meer inzicht en 

monitoring van het gebruik van jeugdhulp, zoals in de inkoopstrategie regionaal is 

uitgesproken, zal anders en meer worden geregistreerd. Tegelijkertijd houden we procedures 

tegen het licht om bureaucratie te verminderen. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Dhr. C.P.W. van Geffen        

Wethouder Werk, Inkomen, Onderwijs en Jeugdhulp 

 

 

Thijs van Kessel 

Wethouder Zorg en Welzijn 
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